



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 454

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1964

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 454

1963

I. Nos. 6535-6542

TABLE OF CONTENTS

1

*Treaties and international agreements
registered from 20 February 1963 to 25 February 1963*

	<i>Page</i>
No. 6535. United States of America and Argentina:	
Exchange of notes constituting an agreement for the continuation and extension of the co-operative program relating to tracking stations. Buenos Aires, 16 March 1962	3
No. 6536. United States of America and Food and Agriculture Organization of the United Nations:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the use of Peace Corps volunteers in FAO sponsored projects. Rome, 23 and 29 March 1962	13
No. 6537. United States of America and Republic of Korea:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the waiver of fees for the issuance of visas. Seoul, 25 May 1962	25
No. 6538. United States of America and Ceylon:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Colombo, on 19 July 1962	31
No. 6539. Guatemala, El Salvador, Honduras, Nicaragua and Costa Rica:	
Multilateral Treaty on Free Trade and Central American Economic Integration (with annexes). Signed at Tegucigalpa, on 10 June 1958	47
No. 6540. Guatemala, El Salvador, Honduras, Nicaragua and Costa Rica:	
Central American Agreement on Road Traffic (with annexes). Signed at Tegucigalpa, on 10 June 1958	115

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 454

1963

I. Nos 6535-6542

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 20 février 1963 au 25 février 1963*

	<i>Pages</i>
N° 6535. États-Unis d'Amérique et Argentine:	
Échange de notes constituant un accord portant prorogation et extension du programme de coopération en matière de stations de repérage. Buenos Aires, 16 mars 1962	3
N° 6536. États-Unis d'Amérique et Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'affectation de volontaires du Peace Corps à des projets entrepris sous les auspices de la FAO. Rome, 23 et 29 mars 1962	13
N° 6537. États-Unis d'Amérique et République de Corée:	
Échange de notes constituant un accord sur la suppression des droits de visa. Séoul, 25 mai 1962	25
N° 6538. États-Unis d'Amérique et Ceylau:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Colombo, le 19 juillet 1962 . .	31
N° 6539. Guatemala, Salvador, Honduras, Nicaragua et Costa Rica:	
Traité multilatéral de libre-échange et d'intégration économique de l'Amérique centrale (avec annexes). Signé à Tegucigalpa, le 10 juin 1958	47
N° 6540. Guatemala, Salvador, Honduras, Nicaragua et Costa Rica:	
Accord centraméricain sur la circulation routière (avec annexes). Signé à Tegucigalpa, le 10 juin 1958	115

No. 6541. Guatemala, El Salvador, Honduras, Nicaragua and Costa Rica:

Page

Central American Agreement on Uniform Road Signs and Signals (with annex). Signed at Tegucigalpa, on 10 June 1958 211

No. 6542. Guatemala, El Salvador, Honduras, Nicaragua and Costa Rica:

Central American Agreement on the Equalization of Import Duties and Charges (with schedules), and Protocol concerning a Central American Preferential Tariff. Signed at San Jose, on 1 September 1959

Protocol to the above-mentioned Agreement (with schedules). Signed at Managua, on 13 December 1960 289

ANNEX A. *Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations***No. 847. World Health Organization Regulations No. 1 regarding nomenclature (including the compilation and publication of statistics) with respect to diseases and causes of death. Adopted by the first World Health Assembly, at Geneva, on 24 July 1948:**

Entry into force in respect of certain States 550

Supplementary Regulations to the above-mentioned Regulations. Adopted by the second World Health Assembly, at Rome, on 30 June 1949:

Entry into force in respect of certain States 552

No. 2545. Convention relating to the Status of Refugees. Signed at Geneva, on 28 July 1951:

Notification by Algeria 554

No. 2588. Constitution of the European Commission for the control of foot-and-mouth disease. Approved by the Conference of the Food and Agriculture Organization of the United Nations at its seventh session, Rome, 11 December 1953:

Amendments to the above-mentioned Constitution. Adopted by the ninth session of the Commission at Rome on 29 March 1962 and approved by resolution No. 3/39 adopted on 26 October 1962 by the Council of the Food and Agriculture Organization of the United Nations at its thirtieth session held at Rome from 15 to 26 October 1962 556

N° 6541. Guatemala, Salvador, Honduras, Nicaragua et Costa Rica :

Pages

Accord centraméricain sur l'unification de la signalisation routière (avec annexe). Signé à Tegucigalpa, le 10 juin 1958 211

N° 6542. Guatemala, Salvador, Honduras, Nicaragua et Costa Rica :

Convention centraméricaine sur l'uniformisation des droits à l'importation (avec annexes), et Protocole instituant un tarif douanier préférentiel centraméricain. Signés à San José, le 1^{er} septembre 1959

Protocole à la Convention susmentionnée (avec annexes). Signé à Managua, le 13 décembre 1960 289

ANNEXE A. *Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

N° 847. Règlement n° 1 de l'Organisation mondiale de la santé relatif à la nomenclature (y compris l'établissement et la publication des statistiques) concernant les maladies et causes de décès. Adopté par la première Assemblée mondiale de la santé, à Genève, le 24 juillet 1948 :

Entrée en vigueur à l'égard de certains États 551

Règlement complétant le Règlement susmentionné.

Adopté lors de la deuxième Assemblée mondiale de la santé, à Rome, le 30 juin 1949 :

Entrée en vigueur à l'égard de certains États 553

N° 2545. Convention relative au statut des réfugiés. Signée à Genève, le 28 juillet 1951 :

Notification de l'Algérie 555

N° 2588. Acte constitutif de la Commission européenne de lutte contre la fièvre aphteuse. Approuvé par la Conférence de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à sa septième session, Rome, le 11 décembre 1953 :

Amendements à l'Acte constitutif susmentionné. Adoptés lors de la neuvième session de la Commission, à Rome, le 29 mars 1962 et approuvés par le Conseil de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture dans sa résolution n° 3/39 adoptée le 26 octobre 1962 lors de sa trente-neuvième session, tenue à Rome du 15 au 26 octobre 1962 . . . 557